
 Protokół nr IX/2024 
z sesji Rady Powiatu Chodzieskiego, 

która odbyła się w dniu 18 grudnia 2024 r. 
w Młodzieżowym Domu Kultury w Chodzieży

               Obrady IX sesji Rady Powiatu Chodzieskiego rozpoczęto  w dniu 18 grudnia 2024 r. 
o godz. 08:00. 
W sesji wzięło udział 17 radnych. 
Obecni: 
1. Bartosz Burzyński
2. Kinga Buszkiewicz
3. Emil Gursz
4. Julian Hermaszczuk
5. Magdalena Jankowska
6. Mirosław Juraszek
7. Tomasz Kaczuba
8. Marcin Kita
9. Julia Kołodziejewska
10. Mateusz Krojenka
11. Jacek Łukaszczyk
12. Paulina Panek
13. Jacek Pszczółka
14. Magdalena Pytlak
15. Stanisław Tadej
16. Adrian Urbański
17. Mariusz Witczuk

1. Otwarcie sesji.
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita o godz. 8:00 otworzył IX sesję Rady Powiatu 
Chodzieskiego i powitał przybyłych na sesję gości oraz radnych.

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita w celu stwierdzenia prawomocności poprosił 
radnych o potwierdzenie obecności na sesji. Następnie stwierdził, że w sesji bierze udział 
17 radych, co stanowi quorum przy którym rada może obradować  i podejmować 
prawomocne decyzje i uchwały. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

3. Przedstawienie porządku obrad.
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że porządek obrad radni otrzymali 
wraz z materiałami na sesję i zapytał czy są jakieś pytania dotyczące porządku sesji. Żadnych 
pytań dotyczących porządku posiedzenia nie było wobec czego przedstawiał się on 
następująco:
1. Otwarcie sesji.
2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
3. Przedstawienie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
5. Sprawozdanie Starosty Chodzieskiego z działalności Zarządu Powiatu w okresie
     między sesjami.
6. Podjęcie uchwał w sprawach:
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    a) przyjęcia od Wojewody Wielkopolskiego zadania publicznego z zakresu administracji 
        rządowej,
     b) udzielenia Gminie Budzyń ze środków budżetu Powiatu Chodzieskiego na 2025 r.
        pomocy finansowej w formie dotacji celowej,
     c) zmiany uchwały w sprawie  udzielenia dotacji celowej dla parafii Rzymskokatolickiej 
        pw. Św. Floriana w Chodzieży na realizację zadania pn.: „Termoizolacja zabytkowego 
        Kościoła pw. Św. Floriana”,
    d) nadania statutu Placówce Opiekuńczo-Wychowawczej „RODZINA” w Szamocinie,
    e) zaopiniowania „Strategii Rozwoju – Restrukturyzacji Rozwojowej oraz
        Koncepcji Transformacji Szpitala Powiatowego im. prof. Romana Drewsa 
        w Chodzieży”,
     f) zmiany Uchwały w sprawie określenia zadań finansowanych ze środków 
         Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2024 roku,
    g) powierzenia Gminie Chodzież prowadzenia zadania publicznego
    h) zmiany Statutu Szpitala Powiatowego im. prof. Romana Drewsa w Chodzieży,
    i) zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia „Uniwersytet Trzeciego 
       Wieku” w Chodzieży,
    j) zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia „Margoniński Uniwersytet 
       Trzeciego Wieku” w Margoninie,
    k) zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia Uniwersytet Trzeciego
        Wieku w Szamocinie,
    l)  zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Chodzieskiego, 
    ł)  zmiany uchwały budżetowej na rok 2024,
    m)  Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Chodzieskiego, 
    n)  uchwały budżetowej na rok 2025.
 7.  Informacja Starosty Chodzieskiego z przeprowadzonej analizy oświadczeń 
       majątkowych.
 8. Informacja z analizy oświadczeń majątkowych radnych Powiatu Chodzieskiego 
       złożonych Przewodniczącemu Rady Powiatu.
 9.  Informacja Naczelnika Urzędu Skarbowego w Chodzieży z analizy oświadczeń 
       majątkowych.
10. Informacja Wojewody Wielkopolskiego z analizy oświadczenia majątkowego.
11. Informacja o realizacji własnych zadań oświatowych Powiatu Chodzieskiego w roku 
      szkolnym 2023/2024. 
12. Obwieszczenie w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie nadania
      Statutu Szpitalowi Powiatowemu im. prof. Romana Drewsa w Chodzieży.
13. Interpelacje i zapytania radnych.
14. Wolne głosy i oświadczenia.
15. Zakończenie obrad.

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.                                                                         
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita zapytał, czy radni mają uwagi do protokołu 
z poprzedniej sesji. Żadnych uwag do protokołu nie było, przystąpiono więc do głosowania.
Głosowano w sprawie:
przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji.
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (17)
Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 
Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, 
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Mateusz Krojenka, Jacek Łukaszczyk, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, 
Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk
Protokół z poprzedniej sesji został przez Radę Powiatu Chodzieskiego przyjęty.

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.
5. Sprawozdanie Starosty Chodzieskiego z działalności Zarządu Powiatu w okresie 
między sesjami.                                                                                                                   
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że sprawozdanie radni otrzymali 
na piśmie wraz z materiałami na sesję i zapytał, czy w związku z tym sprawozdaniem radni 
mają pytania do Starosty. 
Żadnych głosów w tym punkcie posiedzenia nie było. 
Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między sesjami 
stanowi załącznik nr 2  do niniejszego protokołu

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.
6. Podjęcie uchwał w sprawach:
Pierwszym projektem była uchwała w sprawie 
a) przyjęcia od Wojewody Wielkopolskiego zadania publicznego z zakresu administracji 
rządowej,
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że projekt uchwały radni 
otrzymali wraz z materiałami na sesję. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 
przez komisje. Następnie Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita zapytał,  czy są uwagi 
do tego projektu. Uwag nie było, przystąpiono więc do głosowania.
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia od Wojewody Wielkopolskiego zadania publicznego 
z zakresu administracji rządowej,
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (17)
Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 
Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, 
Mateusz Krojenka, Jacek Łukaszczyk, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, 
Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk
Uchwała Nr IX/49/2024 z dnia 18 grudnia 2024 r. w sprawie przyjęcia od Wojewody 
Wielkopolskiego zadania publicznego z zakresu administracji rządowej została przez 
Radę Powiatu Chodzieskiego podjęta i stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Drugim projektem była uchwała w sprawie 
b) udzielenia Gminie Budzyń ze środków budżetu Powiatu Chodzieskiego na 2025 r. 
pomocy finansowej w formie dotacji celowej,
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że projekt uchwały radni 
otrzymali wraz z materiałami na sesję. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 
przez komisje. Następnie Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita zapytał,  czy ktoś          
z radnych ma uwagi do tego projektu. Uwag nie było, przystąpiono więc do głosowania.
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie udzielenia Gminie Budzyń ze środków budżetu Powiatu 
Chodzieskiego na 2025 r. pomocy finansowej w formie dotacji celowej, 
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (17)
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Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 
Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, 
Mateusz Krojenka, Jacek Łukaszczyk, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, 
Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk
Uchwała Nr IX/50/2024 z dnia 18 grudnia 2024 r. w sprawie udzielenia Gminie Budzyń 
ze środków budżetu Powiatu Chodzieskiego na 2025 r. pomocy finansowej w formie 
dotacji celowej została przez Radę Powiatu Chodzieskiego podjęta i stanowi załącznik 
nr 4 do niniejszego protokołu.

Trzecim projektem była uchwała w sprawie 
c) zmiany uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla parafii Rzymskokatolickiej 
pw. Św. Floriana w Chodzieży na realizację zadania pn.: „Termoizolacja zabytkowego 
Kościoła pw. Św. Floriana”,
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że projekt uchwały radni 
otrzymali wraz z materiałami na sesję. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 
przez komisje. Następnie Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita zapytał,  czy ktoś 
z radnych ma uwagi do tego projektu. Uwag nie było, przystąpiono więc do głosowania.
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla parafii 
Rzymskokatolickiej pw. Św. Floriana w Chodzieży na realizację zadania pn.: „Termoizolacja 
zabytkowego Kościoła pw. Św. Floriana”, 
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (17)
Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 
Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, 
Mateusz Krojenka, Jacek Łukaszczyk, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, 
Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk
Uchwała Nr IX/51/2024 z dnia 18 grudnia 2024 r. w sprawie  zmiany uchwały w sprawie 
udzielenia dotacji celowej dla parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. Floriana w Chodzieży 
na realizację zadania pn.: „Termoizolacja zabytkowego Kościoła pw. Św. Floriana” 
została przez Radę Powiatu Chodzieskiego podjęta i stanowi załącznik nr 5 do 
niniejszego protokołu.

Czwartym projektem była uchwała w sprawie 
d) nadania statutu Placówce Opiekuńczo-Wychowawczej „RODZINA” w Szamocinie,
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że projekt uchwały radni 
otrzymali wraz z materiałami na sesję. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 
przez komisje. Następnie Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita zapytał,  czy są uwagi 
do projektu uchwały. Uwag nie było, przystąpiono więc do głosowania.
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie nadania statutu Placówce Opiekuńczo-Wychowawczej 
„RODZINA” w Szamocinie, 
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (17)
Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 
Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, 
Mateusz Krojenka, Jacek Łukaszczyk, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, 
Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk
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Uchwała Nr IX/52/2024 z dnia 18 grudnia 2024 r. w sprawie nadania statutu Placówce 
Opiekuńczo-Wychowawczej „RODZINA” w Szamocinie została przez Radę Powiatu 
Chodzieskiego podjęta i stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.

Piątym projektem była uchwała w sprawie 
e) zaopiniowania „Strategii Rozwoju – Restrukturyzacji Rozwojowej oraz Koncepcji 
Transformacji Szpitala Powiatowego im. prof. Romana Drewsa w Chodzieży”,
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że projekt uchwały radni 
otrzymali wraz z materiałami na sesję. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 
przez komisje. Następnie Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita zapytał,  czy są pytania 
do tego projektu uchwały. Uwag nie było, przystąpiono więc do głosowania.
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie zaopiniowania „Strategii Rozwoju – Restrukturyzacji 
Rozwojowej oraz Koncepcji Transformacji Szpitala Powiatowego im. prof. Romana Drewsa 
w Chodzieży”,
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 
Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Mateusz Krojenka, Jacek 
Łukaszczyk, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, Adrian Urbański, Mariusz 
Witczuk
PRZECIW (2)
Julia Kołodziejewska, Stanisław Tadej
Uchwała Nr IX/53/2024 z dnia 18 grudnia 2024 r. w sprawie zaopiniowania „Strategii 
Rozwoju – Restrukturyzacji Rozwojowej oraz Koncepcji Transformacji Szpitala 
Powiatowego im. prof. Romana Drewsa w Chodzieży” została przez Radę Powiatu 
Chodzieskiego podjęta i stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.

Szóstym projektem była uchwała w sprawie 
f) zmiany Uchwały w sprawie określenia zadań finansowanych ze środków Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2024 roku, 
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że projekt uchwały radni 
otrzymali wraz z materiałami na sesję. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 
przez komisje. Następnie Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita zapytał,  czy ktoś 
z radnych ma uwagi do tego projektu uchwały. Uwag nie było, przystąpiono więc do 
głosowania.
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie zmiany Uchwały w sprawie określenia zadań finansowanych 
ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2024 roku, 
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (17)
Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 
Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, 
Mateusz Krojenka, Jacek Łukaszczyk, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, 
Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk
Uchwała Nr IX/54/2024 z dnia 18 grudnia 2024 r. w sprawie zmiany Uchwały w sprawie 
określenia zadań finansowanych ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
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Niepełnosprawnych w 2024 roku została przez Radę Powiatu Chodzieskiego podjęta 
i stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.

Siódmym projektem była uchwała w sprawie 
g) powierzenia Gminie Chodzież prowadzenia zadania publicznego,
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że projekt uchwały radni 
otrzymali wraz z materiałami na sesję. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 
przez komisje. Następnie Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita zapytał,  czy są jakieś 
uwagi do tego projektu uchwały. Uwag nie było, przystąpiono więc do głosowania.
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie powierzenia Gminie Chodzież prowadzenia zadania 
publicznego, 
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (17)
Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 
Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, 
Mateusz Krojenka, Jacek Łukaszczyk, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, 
Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk
Uchwała Nr IX/55/2024 z dnia 18 grudnia 2024 r. w sprawie powierzenia Gminie 
Chodzież prowadzenia zadania publicznego została przez Radę Powiatu Chodzieskiego 
podjęta i stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.

Ósmym projektem była uchwała w sprawie 
h) zmiany Statutu Szpitala Powiatowego im. prof. Romana Drewsa w Chodzieży,
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że projekt uchwały radni 
otrzymali wraz z materiałami na sesję. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 
przez komisje. Następnie Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita zapytał,  czy ktoś 
z radnych ma pytania do tego projektu uchwały. Pytań nie było, przystąpiono więc do 
głosowania.
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie zmiany Statutu Szpitala Powiatowego im. prof. Romana Drewsa 
w Chodzieży,
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 
Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Mateusz Krojenka, Jacek 
Łukaszczyk, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, Adrian Urbański, Mariusz 
Witczuk
PRZECIW (1)
Julia Kołodziejewska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Stanisław Tadej
Uchwała Nr IX/56/2024 z dnia 18 grudnia 2024 r. w sprawie zmiany Statutu Szpitala 
Powiatowego im. prof. Romana Drewsa w Chodzieży została przez Radę Powiatu 
Chodzieskiego podjęta i stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.

Dziewiątym projektem była uchwała w sprawie 
i) zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia „Uniwersytet Trzeciego 
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Wieku” w Chodzieży, 
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że projekt uchwały radni 
otrzymali wraz z materiałami na sesję. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 
przez komisje. Następnie Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita zapytał,  czy ktoś 
z radnych ma pytania do projektu uchwały. Pytań nie było, przystąpiono więc do głosowania.
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia 
„Uniwersytet Trzeciego Wieku” w Chodzieży . 
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (17)
Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 
Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, 
Mateusz Krojenka, Jacek Łukaszczyk, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, 
Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk
Uchwała Nr IX/57/2024 z dnia 18 grudnia 2024 r. w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
przystąpienia do Stowarzyszenia „Uniwersytet Trzeciego Wieku” w Chodzieży została 
przez Radę Powiatu Chodzieskiego podjęta i stanowi załącznik nr 11 do niniejszego 
protokołu.

Kolejnym projektem była uchwała w sprawie 
j) zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia „Margoniński 
Uniwersytet Trzeciego Wieku” w Margoninie, 
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że projekt uchwały radni 
otrzymali wraz z materiałami na sesję. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 
przez komisje. Następnie Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita zapytał,  czy ktoś 
z radnych ma pytania lub uwagi do projektu uchwały. Pytań ani uwag nie było, przystąpiono 
więc do głosowania.
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia 
„Margoniński Uniwersytet Trzeciego Wieku” w Margoninie, 
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (17)
Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 
Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, 
Mateusz Krojenka, Jacek Łukaszczyk, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, 
Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk
Uchwała Nr IX/58/2024 z dnia 18 grudnia 2024 r. w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
przystąpienia do Stowarzyszenia „Margoniński Uniwersytet Trzeciego Wieku” w 
Margoninie została przez Radę Powiatu Chodzieskiego podjęta i stanowi załącznik nr 12 
do niniejszego protokołu.

Jedenastym projektem była uchwała w sprawie 
k) zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia Uniwersytet Trzeciego 
Wieku w Szamocinie,                                                                                                             
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że projekt uchwały radni 
otrzymali wraz z materiałami na sesję. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 
przez komisje. Następnie Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita zapytał,  czy ktoś 
z radnych ma uwagi do projektu uchwały. Uwag nie było, przystąpiono więc do głosowania.
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Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia 
Uniwersytet Trzeciego Wieku w Szamocinie, 
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (17)
Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 
Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, 
Mateusz Krojenka, Jacek Łukaszczyk, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, 
Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk
Uchwała Nr IX/59/2024 z dnia 18 grudnia 2024 r. w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
przystąpienia do Stowarzyszenia Uniwersytet Trzeciego Wieku w Szamocinie została 
przez Radę Powiatu Chodzieskiego podjęta i stanowi załącznik nr 13 do niniejszego 
protokołu.

Kolejnym projektem była uchwała w sprawie 
l) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Chodzieskiego,
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że projekt uchwały radni 
otrzymali wraz z materiałami na sesję. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 
przez komisje. Do projektu uchwały Zarząd wniósł autopoprawkę, która również została 
zaopiniowana pozytywnie przez komisje. Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita 
poprosił Panią Skarbnik Annę Zdziebło o przedstawienie autopoprawki i projektu uchwały.  
Skarbnik Anna Zdziebło omówiła autopoprawkę i projekt uchwały. 
Następnie Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita zapytał,  czy ktoś z radnych ma 
pytania do autopoprawki lub projektu uchwały. Pytań nie było, przystąpiono więc do 
głosowania.
Głosowano w sprawie:
przyjęcia autopoprawki do uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Chodzieskiego, 
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (17)
Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 
Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, 
Mateusz Krojenka, Jacek Łukaszczyk, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, 
Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk
Autopoprawka do uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Chodzieskiego została przez Radę Powiatu Chodzieskiego przyjęta i stanowi załącznik 
nr 14 do niniejszego protokołu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Chodzieskiego wraz z autopoprawką,
Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (16)
Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 
Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, 
Mateusz Krojenka, Jacek Łukaszczyk, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, 
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Adrian Urbański, Mariusz Witczuk
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Stanisław Tadej
Uchwała Nr IX/602024 z dnia 18 grudnia 2024 r. w sprawie zmian Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Chodzieskiego została przez Radę Powiatu Chodzieskiego 
podjęta i stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.

Kolejnym projektem była uchwała w sprawie 
m) zmiany uchwały budżetowej na rok 2024,
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że projekt uchwały radni 
otrzymali wraz z materiałami na sesję. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 
przez komisje. Do projektu uchwały Zarząd wniósł autopoprawkę, która została pozytywnie 
zaopiniowana przez komisje. Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poprosił Panią 
Skarbnik Annę Zdziebło o przedstawienie autopoprawki i projektu uchwały. 
Skarbnik Anna Zdziebło omówiła autopoprawkę i projekt uchwały. 
W związku z tym, że uwag do autopoprawki i projektu uchwały nie było, przystąpiono do 
głosowania.
Głosowano w sprawie:
przyjęcia autopoprawki do uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024, 
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (17)
Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 
Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, 
Mateusz Krojenka, Jacek Łukaszczyk, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, 
Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk
Autopoprawka do uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024 została 
przez Radę Powiatu Chodzieskiego przyjęta i stanowi załącznik nr 16 do niniejszego 
protokołu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024 wraz z autopoprawką, 
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (17)
Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 
Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, 
Mateusz Krojenka, Jacek Łukaszczyk, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, 
Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk
Uchwała Nr IX/61/2024 z dnia 18 grudnia 2024 r. w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej na rok 2024 została przez Radę Powiatu Chodzieskiego podjęta i stanowi 
załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.

Kolejnym projektem była uchwała w sprawie 
n) Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Chodzieskiego,
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że projekt uchwały radni 
otrzymali wraz z materiałami na sesję. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 
przez komisje. Do projektu uchwały Zarząd wniósł autopoprawkę, która również została 
pozytywnie zaopiniowana przez komisje. Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita 
poprosił Panią Skarbnik Annę Zdziebło o przedstawienie autopoprawki i projektu uchwały 
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oraz opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie tej uchwały. 
Skarbnik Anna Zdziebło przedstawiła autopoprawkę i projekt uchwały oraz pozytywną opinię 
Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie tej uchwały. 
Uchwała Nr SO-15/0957/130/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 3 grudnia 2024 r. w sprawie wyrażenia opinii 
o projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Chodzieskiego stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.  
Uwag do autopoprawki i projektu uchwały nie było, przystąpiono więc do głosowania. 
Głosowano w sprawie:
przyjęcia autopoprawki do uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Chodzieskiego (18.12.2024 r.), 
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (17)
Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 
Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, 
Mateusz Krojenka, Jacek Łukaszczyk, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, 
Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk
Autopoprawka z dnia 18 grudnia 2024 r. do uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Chodzieskiego została przez Radę Powiatu Chodzieskiego przyjęta 
i stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu.

Głosowano w sprawie:
przyjęcia autopoprawki do uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Chodzieskiego,
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (17)
Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 
Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, 
Mateusz Krojenka, Jacek Łukaszczyk, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, 
Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk
Autopoprawka do uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Chodzieskiego została przez Radę Powiatu Chodzieskiego przyjęta i stanowi załącznik 
nr 20 do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Chodzieskiego wraz 
z autopoprawkami. 
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (17)
Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 
Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, 
Mateusz Krojenka, Jacek Łukaszczyk, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, 
Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk
Uchwała Nr IX/62/2024 z dnia 18 grudnia 2024 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Chodzieskiego została przez Radę Powiatu Chodzieskiego podjęta 
i stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu.
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Ostatnim projektem była uchwała w sprawie 
o) uchwały budżetowej na rok 2025.
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że projekt uchwały radni 
otrzymali wraz z materiałami na sesję. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 
przez komisje. Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poprosił Panią Skarbnik Annę 
Zdziebło o przedstawienie projektu uchwały oraz opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej 
o tym projekcie.                                                                                                                            
Skarbnik Anna Zdziebło przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwały budżetowej na rok 
2025. 
Uchwała Nr SO-15/0952/130/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 3 grudnia 2025 r. w sprawie wyrażenia opinii 
o projekcie uchwały budżetowej Powiatu Chodzieskiego na 2025 rok stanowi załącznik 
nr 22 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr SO-15/0951/600/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 3 grudnia 2024 r. w sprawie wyrażenia opinii 
o możliwości sfinansowania deficytu ustalonego w projekcie uchwały budżetowej  
Powiatu Chodzieskiego na 2025 rok stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poprosił Przewodniczącą Komisji Finansów 
Publicznych Magdalenę Pytlak o odczytanie opinii komisji o projekcie budżetu powiatu na 
rok 2025.
Przewodnicząca  Komisji  Finansów  Publicznych  Magdalena  Pytlak  przedstawiła  opinię 
Komisji Finansów Publicznych o projekcie uchwały w sprawie budżetu powiatu na 2025 rok. 
Komisja Finansów Publicznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w tej sprawie.
Opinia Komisji Finansów Publicznych z dnia 4 grudnia 2024 r. o projekcie budżetu 
powiatu na 2025 rok stanowi załącznik nr 24  do niniejszego protokołu.  

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że komisje nie zgłosiły 
żadnych wniosków do projektu budżetu na 2025 r. Do projektu uchwały w tej sprawie Zarząd 
wniósł autopoprawkę, którą radni otrzymali wraz z materiałami na sesję. Została ona 
pozytywnie zaopiniowana przez wszystkie komisje. Przewodniczący Rady Powiatu Marcin 
Kita poprosił Panią Skarbnik Annę Zdziebło o przedstawienie zgłoszonej autopoprawki. 
Skarbnik Annę Zdziebło omówiła zgłoszoną przez Zarząd autopoprawkę. 
Następnie Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały w sprawie budżetu powiatu na rok 2025 i udzielił głosu radnemu Jackowi 
Łukaszczykowi. 
Radny Jacek Łukaszczyk zapytał o wydatki majątkowe w rozdziale 75818 rezerwy ogólne. 
Powiedział, że interesuje go rezerwa oświatowa w wysokości 2.600.000 zł, przeznaczenie to 
jest napisane ale chciałby dopytać, czy z tej rezerwy mogą być pieniądze również przekazane 
na podwyżki dla nauczycieli i dla pracowników oświaty. 
Skarbnik Anna Zdziebło odpowiedziała, że środki te zostaną rozdysponowane w trakcie roku 
2025 na wszystkie potrzeby oświatowe czyli, między innymi, na wynagrodzenia, na wydatki 
bieżące, na koszty utrzymania jednostek. Wyjaśniła, że w podstawowym planie finansowym 
jednostek oświatowych jest zabezpieczona kwota podwyżek, która była ustalona na dzień 
przyjęcia projektu budżetu, to jest na dzień 15 listopada. Natomiast w kwocie rezerwy 
oświatowej są zaplanowane wszystkie dalsze wydatki, na które jednostki otrzymają środki 
w trakcie roku budżetowego czyli też, między innymi, na wynagrodzenia. 
Radny Jacek Łukaszczyk zapytał o rezerwę majątkową w wysokości 1.250.000 zł 
przeznaczoną na inwestycje i zakupy inwestycyjne. Stwierdził, że rozumie iż tutaj mogą 
zaistnieć sytuacje, gdy jest inwestycja niedoszacowana. 
Skarbnik Anna Zdziebło wyjaśniła, że między innymi tak, z tym, że została umniejszona 
o 213 tys. zł. W pozostałej rezerwie majątkowej są środki, na wydatki majątkowe których, 
w momencie przyjęcia budżetu, nie można było przewidzieć oraz gdyby przy realizacji 
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budżetu była potrzeba wykazania środków własnych, przy składaniu wniosków, te środki 
zostaną przeniesione do konkretnego zadania. 
Radny Mateusz Krojenka zapytał na jakim etapie jest remont kolejnych odcinków drogi 
w Sypniewie, Zbyszewicach i Próchnowie oraz Oleśnicy oraz czy znajdą się w budżecie na 
przyszły rok środki w razie gdyby dostali na nie dofinansowanie. 
Starosta Adrian Urbański odpowiedział, że jeżeli chodzi o inwestycje drogowe na terenie 
gminy Margonin, to drugi odcinek drogi Rutki – Sypniewo rozpocznie się jeszcze w tym 
roku. W taki delikatny sposób. Nastąpi wycinka drzew czyli takie przygotowanie Będzie 
to podobnie wyglądało jak remont pierwszego odcinka, czyli zimą będą te prace związane 
z wycinką drzew, a na wiosnę już wjedzie ciężki sprzęt i zacznie się budowa drugiego 
odcinka drogi. Jeśli chodzi o drogę Rutki  - Sypniewo na odcinek trzeci i czwarty złożyli 
wniosek o dofinansowanie z Rządowego Funduszu Dróg i czekają na rozstrzygnięcie. 
Wyjaśnił, że złożyli wnioski kompleksowo, na trzeci i czwarty odcinek, żeby się nie 
rozdrabniać. Jeśli chodzi o drogę na Próchnowo również złożyli wniosek na remont tej drogi 
i również złożyli wniosek na remont drogi w Oleśnicy. Dodał, że te trzy wnioski są u Pani 
Wojewody i na pewno na początku przyszłego roku będzie rozstrzygnięcie. Jeśli chodzi 
o zabezpieczenie środków, to środki na wkład własny mają zabezpieczone. Prosił aby trzymać 
kciuki żeby jak największe pieniądze z tego Rządowego Funduszu Dróg trafiły do naszego 
powiatu. Ma również deklarację Burmistrza Janusza Piechockiego, że w razie otrzymania 
tego dofinansowania, to wkładem własnym podzielą się 50 do 50. Gmina Margonin da 
połowę, a powiat chodzieski dołoży do tego połowę. 
Radny Tomasz Kaczuba poprosił żeby Pani Skarbnik uściśliła informację przekazaną radnym 
po pytaniu radnego Jacka Łukaszczyka. Mówi się o tym, że w budżecie państwa są 
zaplanowane podwyżki dla nauczycieli. Zapytał, czy w momencie kiedy dostaną nauczyciele 
te podwyżki będą przekazane pieniądze z budżetu państwa, czy to będą pokrywać z tej 
rezerwy. 
Skarbnik Anna Zdziebło wyjaśniła, że od 2025 r. zmienił się sposób finansowania 
samorządów i nie ma już subwencji oświatowej. Teraz wszystkie dochody jakie otrzymują 
to są dochody z tytułu PIT- u czyli z podatku chochołowego od osób fizycznych i podatku 
dochodowego od osób prawnych. W związku z tym rezerwa oświatowa nie zostanie 
przekazana do budżetu, więc wszystkie wydatki jakie rząd zaplanuje jako zwiększenie 
wydatków czyli, między innymi, jako zwiększenie wynagrodzeń są skalkulowane w 
dochodach z tytułu PIT- u i CIT – u. Jeżeli będzie sytuacja, w której podatek dochodowy 
czyli udział w podatku ulegnie zwiększeniu, tą różnicę otrzymają dopiero w roku 2026,     
czyli po rozliczeniu dochodów podatników za rok 2025. Mówiąc w skrócie muszą sobie 
radzić sami. 
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita zwrócił uwagę, żeby nie powielać tego, co było 
przedmiotem dyskusji i rozmów na komisjach. 
Radny Stanisław Tadej zapytał, kto zabiegał o remont drogi w Oleśnicy, bo takich odcinków 
dróg zdegradowanych mają w powiecie bardzo dużo i jakie są kryteria na wyznaczenie 
priorytetów na remonty dróg.                                                                                                       
Starosta Adrian Urbański stwierdził, że jeżeli chodzi o remont drogi w Oleśnicy, to pierwszy 
odcinek, który został wykonany jeszcze w poprzedniej kadencji został wykonany przy 
współpracy i partycypacji kosztów z gminą wiejską Chodzież. Powiedział, że tam gdzie mają 
partnera, tam inwestują. Dlatego teraz uznali za zasadne dokończenie tej drogi. Jest to droga, 
która tak naprawdę nie powinna się nazywać drogą powiatową. Mają porozumienie z gminą 
wiejską, że gdy dokonają tego remontu w całości, przekażą gminie wiejskiej ten odcinek 
drogi. Takimi kryteriami się kierują, patrząc w przyszłość, na kolejne remonty dróg 
powiatowych. Żeby oddawać gminom te drogi które, tak naprawdę, tymi drogami 
powiatowymi nie powinny być. 
Radny Tomasz Kaczuba powiedział, że to radni są tymi osobami, które zabiegają o to, żeby 
drogi były remontowane. I to nie jest taka sytuacja, że przychodzą na sesję i proszą Starostę o 
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to, że trzeba to zrobić. Działają w pełnym tego słowa znaczeniu. Przykładem może być droga 
Rutki – Sypniewo, gdzie było 99,9 % osób, które nie były zwolennikami tej drogi, a może 
były zwolennikami tej drogi, aczkolwiek nieefektywnymi, bo nikt nie wierzył w to, ale 
w końcu się udało. Uważa, że jest to droga symbol, bo przez dwadzieścia lat były pieniądze 
szukane. W końcu się te pieniądze udało znaleźć. Wniosek drugi się nasuwa taki, że jeszcze 
w zeszłym roku, czy dwa lata temu gmina Margonin nie miała zagwarantowanych środków, 
bo nie wierzyła w to, że oni te pieniądze pozyskają. Udało się. Podziękował byłemu Staroście, 
Wicestaroście, obecnemu Zarządowi za to, że udało się zrobić drogę Rutki – Sypniewo 
i udało się zrobić drogę na Próchnowie. Uważa, że należy dalej działać w tym kierunku żeby 
pozyskiwać środki i robić tak żeby ludziom się żyło lepiej. 
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poprosił aby wszystkie uwagi radnych dotyczyły 
budżetu, a ponieważ więcej głosów w tej sprawie nie było, przystąpiono do głosowania.
Głosowano w sprawie:
przyjęcia autopoprawki do uchwały w sprawie uchwały budżetowej na rok 2025. 
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (17)
Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 
Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, 
Mateusz Krojenka, Jacek Łukaszczyk, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, 
Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk
Autopoprawka do uchwały budżetowej na rok 2025 została przez Radę Powiatu 
Chodzieskiego przyjęta i stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie uchwały budżetowej na rok 2025 wraz z autopoprawką. 
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (17)
Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 
Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, 
Mateusz Krojenka, Jacek Łukaszczyk, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, 
Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk
Uchwała Nr IX/63/2024 z dnia 18 grudnia 2024 r. w sprawie uchwały budżetowej na rok 
2025 została przez Radę Powiatu Chodzieskiego podjęta i stanowi załącznik nr 26 do 
niniejszego protokołu.

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.
7. Informacja Starosty Chodzieskiego z przeprowadzonej analizy oświadczeń 
majątkowych.
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że informację radni otrzymali na 
piśmie wraz z materiałami na sesję. Następnie Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita 
zapytał,  czy w związku z tą informacją radni mają jakieś uwagi lub pytania. Uwag nie było, 
przystąpiono więc do głosowania.
Głosowano w sprawie:
przyjęcia informacji Starosty Chodzieskiego z przeprowadzonej analizy oświadczeń 
majątkowych.
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
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ZA (17)
Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 
Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, 
Mateusz Krojenka, Jacek Łukaszczyk, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, 
Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk
Informacja Starosty Chodzieskiego z przeprowadzonej analizy oświadczeń 
majątkowych została przez Radę Powiatu Chodzieskiego przyjęta i stanowi załącznik 
nr 27 do niniejszego protokołu.

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.
8. Informacja z analizy oświadczeń majątkowych radnych Powiatu Chodzieskiego 
złożonych Przewodniczącemu Rady Powiatu.
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że informację radni otrzymali  
wraz z materiałami na sesję. Następnie Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita zapytał,  
czy radni mają uwagi do tej informacji. Uwag nie było, przystąpiono więc do głosowania.
Głosowano w sprawie:
przyjęcia informacji z analizy oświadczeń majątkowych radnych Powiatu Chodzieskiego 
złożonych Przewodniczącemu Rady Powiatu.
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (17)
Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 
Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, 
Mateusz Krojenka, Jacek Łukaszczyk, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, 
Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk
Informacja z analizy oświadczeń majątkowych radnych Powiatu Chodzieskiego 
złożonych Przewodniczącemu Rady Powiatu została przez Radę Powiatu Chodzieskiego 
przyjęta i stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu.

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.
9. Informacja Naczelnika Urzędu Skarbowego w Chodzieży z analizy oświadczeń 
majątkowych.
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że informację radni otrzymali na 
piśmie wraz z materiałami na sesję. Następnie Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita 
zapytał,  czy w związku z tym radni mają jakieś pytania. Pytań nie było, przystąpiono więc do 
głosowania.
Głosowano w sprawie:
przyjęcia informacji Naczelnika Urzędu Skarbowego w Chodzieży z analizy oświadczeń 
majątkowych. 
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (17)
Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 
Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, 
Mateusz Krojenka, Jacek Łukaszczyk, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, 
Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk
Informacja Naczelnika Urzędu Skarbowego w Chodzieży z analizy oświadczeń 
majątkowych została przez Radę Powiatu Chodzieskiego przyjęta i stanowi załącznik  
nr 29 do niniejszego protokołu.

14



Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.
10. Informacja Wojewody Wielkopolskiego z analizy oświadczenia majątkowego.
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że informację radni otrzymali na 
piśmie  z materiałami na sesję. Następnie Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita zapytał, 
czy w związku z jej treścią są jakieś pytania lub uwagi. Uwag nie było, przystąpiono więc do 
głosowania.
Głosowano w sprawie:
przyjęcia informacji Wojewody Wielkopolskiego z analizy oświadczenia majątkowego. 
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (17)
Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 
Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, 
Mateusz Krojenka, Jacek Łukaszczyk, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, 
Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk                                                             
Informacja Wojewody Wielkopolskiego z analizy oświadczenia majątkowego została 
przez Radę Powiatu Chodzieskiego przyjęta i stanowi załącznik nr 30 do niniejszego 
protokołu.

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.
11. Informacja o realizacji własnych zadań oświatowych Powiatu Chodzieskiego w roku 
szkolnym 2023/2024.
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poprosił Kierownika Wydziału Oświaty Tomasza 
Procka o przedstawienie tej informacji. 
Kierownik Wydziału Oświaty w Starostwie Powiatowym w Chodzieży Tomasz Procek 
przedstawił informację w formie prezentacji. 
Następnie Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita zapytał,  czy są pytania do tej 
informacji. Pytań nie było, przystąpiono więc do głosowania.
Głosowano w sprawie:
przyjęcia informacji o realizacji własnych zadań oświatowych Powiatu Chodzieskiego w roku 
szkolnym 2023/2024.
Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (16)
Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 
Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, 
Mateusz Krojenka, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, Stanisław Tadej, 
Adrian Urbański, Mariusz Witczuk
PRZECIW (1)
Jacek Łukaszczyk
Po głosowaniu radny Jacek Łukaszczyk oświadczył, że pomylił się i zagłosował przeciw, 
a jest za przyjęciem informacji o realizacji własnych zadań oświatowych Powiatu 
Chodzieskiego w roku szkolnym 2023/2024. 
Informacja o realizacji własnych zadań oświatowych Powiatu Chodzieskiego w roku 
szkolnym 2023/2024 została przez Radę Powiatu Chodzieskiego przyjęta i stanowi 
załącznik nr 31 do niniejszego protokołu.

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 
12. Obwieszczenie w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie nadania 
Statutu Szpitalowi Powiatowemu im. prof. Romana Drewsa w Chodzieży.
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Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita zapytał,  czy w związku z tym obwieszczeniem 
radni mają jakieś uwagi lub pytania. Uwag nie było, przystąpiono więc do głosowania.
Głosowano w sprawie:
przyjęcia obwieszczenia w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie nadania 
Statutu Szpitalowi Powiatowemu im. prof. Romana Drewsa w Chodzieży.
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 
Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Mateusz Krojenka, Jacek 
Łukaszczyk, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, Adrian Urbański, Mariusz 
Witczuk
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Julia Kołodziejewska, Stanisław Tadej
Obwieszczenie w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie nadania 
Statutu Szpitalowi Powiatowemu im. prof. Romana Drewsa w Chodzieży została przez 
Radę Powiatu Chodzieskiego przyjęte i stanowi załącznik nr 32 do niniejszego 
protokołu.

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.
13. Interpelacje i zapytania radnych.
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że żadna interpelacja na piśmie 
nie wpłynęła i zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie. 
Radny Jacek Łukaszczyk podziękował za współpracę przy realizacji inwestycji. 
Starosta Adrian Urbański stwierdził, że razem mogą więcej i również podziękował za 
współpracę w tym temacie. 
Innych głosów nie było, więc przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku 
posiedzenia.
  
14. Wolne głosy i oświadczenia.
Starosta Adrian Urbański poruszył dwie kwestie. Po pierwsze budżet. Złożył ogromne 
podziękowania pracownikom Starostwa Powiatowego w Chodzieży, na czele z Panią 
Skarbnik za ten budżet. Stwierdził, że jest to bardzo dobry budżet, który pozwala spokojnie 
patrzeć w przyszłość. Patrzeć na to, jakie środki pojawiają się na rynku, ściągać te środki 
zewnętrzne dla powiatu chodzieskiego, tak aby ten powiat chodzieski mogli razem rozwijać. 
W przyszłorocznym budżecie mają zapewnione środki na wkłady własne, ale również mają 
zapewnione środki na projekty inwestycyjne, projekty związane z drogami. Wydaje mu się, 
że drogi to jeden z ważniejszych tematów. Są zadania na finansowanie projektów dróg na 
terenie gminy Szamocin i na terenie gminy Chodzież i Budzyń. Będą się starali i na te drogi 
pozyskać środki. Czekają na rozstrzygnięcia związane z edukacją czyli z Liceum 
Ogólnokształcącym, czy Centrum Kształcenia Zawodowego. Tam mają bardzo duże szanse 
na pozyskanie środków w ramach Funduszy Szwajcarskich. Podkreślił bardzo dobrą 
współpracę z gminami. Gminy są bardzo dobrym partnerem. Partycypacja w środkach, 
o których wspomniał wcześniej, zarówno z gminą Margonin, Chodzież, czy z innymi 
gminami jest bardzo dobra. Dodał, że jest ogromnie wdzięczny samorządowcom za wsparcie. 
Drugi temat, to zmiana statutu szpitala powiatowego. Zauważył, że to jedno z najcięższych 
i najtrudniejszych głosowań w tej kadencji. Podziękował radnym za rozsądek i za to, że 
wytrwali do tego głosowania. Powiedział, że jako radni byli poddani dużej presji społecznej. 
To co działo się w ostatnich tygodniach, wydaje mu się, że nie działo się jeszcze nigdy 
w samorządzie na terenie powiatu chodzieskiego. Podziękował dyrekcji szpitala oraz 
naczelnej pielęgniarce Pani Ewie Fleiszer za wszystkie konsultacje. Przypomniał, że 
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w przeciągu ostatnich tygodni odwiedzili wszystkie gminy, wszystkich samorządowców. 
Rozmawiali z nimi, dyskutowali też z mieszkańcami. Różny te spotkania miały przebieg, 
czasem były bardziej emocjonalne, czasem bardziej merytoryczne. Podziękował tym 
wszystkim, którzy merytorycznie dyskutowali na temat zmian w szpitalu powiatowym. 
Stwierdził, ze gdyby dzisiaj nie podjęli tej ciężkiej decyzji, to za cztery, pięć lat musieliby 
stanąć tutaj i odpowiedzieć mieszkańcom, dlaczego zadłużyli Szpital Powiatowy w 
Chodzieży. Powiedział, że jest przekonany, że zadłużenie za cztery, pięć lat wynosiłoby pięć, 
dziesięć milionów złotych. Podjęli trudną decyzję, ale decyzję która pomoże im rozwijać ten 
szpital. O rozwoju szpitala rozmawiali też niejednokrotnie ze wszystkimi samorządowcami, 
którzy w zdecydowanej większości, poza jednym samorządowcem, poza jednym burmistrzem 
popierają ich decyzję, jeśli chodzi o oddział położniczy. Wszyscy samorządowcy zgadzają się 
z planem transformacji, z rozwojem szpitala i chętnie chcą brać udział przy unowocześnianiu 
szpitala, w partycypacji w kosztach. Stwierdził, że mają na horyzoncie temat związany 
z rezonansem magnetycznym, chcą ten rezonans magnetyczny dla Szpitala Powiatowego 
w Chodzieży zakupić przy udziale środków własnych, przy udziale samorządów powiatu 
chodzieskiego. Ta decyzja pozwoli na budowanie, na dalszy rozwój szpitala powiatowego. 
Ci wszyscy hejterzy, którzy pojawili się przez ostatnie tygodnie, którzy wywoływali tą 
dyskusję w mediach, to są osoby, które na tym temacie chciały zbudować kapitał polityczny. 
To są osoby, które w żaden sposób nie są związane ze Szpitalem Powiatowym w Chodzieży. 
Są to przede wszystkim mężczyźni, którym chodziło tylko o to, żeby wypromować się na tym 
temacie, jak na innych tematach, którymi na przestrzeni ostatnich lat zajmowali się na terenie 
powiatu chodzieskiego. Oni jako radni budują powiat, a ci  hejterzy jedyne co budują, to 
podział w społeczeństwie. A oni tego nie chcą. Na koniec zauważył, że próbowano ich 
podzielić, osłabić, a wydaje mu się, że z tej sesji wyjdą jeszcze bardziej zjednoczeni i silniejsi. 
Podziękował radnym za to głosowanie. Stwierdził, że jest jedynie zawiedziony głosem 
radnego Stanisława Tadeja, który na komisjach popierał te zmiany, który był jedną z 
pierwszych osób, która zabierała głos na temat likwidacji oddziału położniczego, który 
jeszcze w poniedziałek powiedział, że będzie głosował ponad polityką, że to co robią jest 
słuszne. A dzisiaj jeżeli chodzi o transformację zagłosował przeciwko, a jeżeli chodzi 
o zmianę statutu wstrzymał się od głosu. Zauważył, że jest mu przykro, ale trudno – jest to 
wybór radnego. Na zakończenie swojej wypowiedzi złożył wszystkim życzenia świąteczne. 
Radny Stanisław Tadej powiedział, że nie zawsze wszystko jest czarno-białe. W otoczeniu 
mają bardzo dużo szarości, rzeczy, które kierują się innymi zasadami. Jako radny z tego tytułu 
nie robi żadnej awantury. Stwierdził, że zaważyły pewne szczegóły. Dzisiaj miał prawo 
pomyśleć inaczej i każdy ma do tego prawo. Prosił żeby to uszanować, bo próbowano, 
w pewnych momentach, wykorzystać jego nazwisko. Stwierdził, że tak to w życiu bywa         
i myśli, że z tego powodu nie będą robić żadnego rozgłosu, ani awantury. Przeważająca 
większość była „za”. On nie protestuje z tego tytułu. Tak zagłosował. Prosił, by wziąć pod 
uwagę też głosy jego wyborców, przecież sto procent nigdy nie jest sto procent. Znają takie 
czasy, że wszyscy byli w stu procentach „za”. Nie były to dobre czasy. Czasami musi być 
trochę odmienności. Życie jest wtedy ciekawsze, a nie takie monotonne. Na zakończenie 
życzył wszystkim na zbliżające się święta dużo radości, spokoju, odpoczynku i wszystkiego 
najlepszego również na Nowy Rok. 
Radny Tomasz Kaczuba, ustosunkowując się do tego co powiedział radny Stanisław Tadej 
stwierdził, że nikt z nich, tak z lekkim sercem, nie podszedł do tego głosowania. Było to 
głosowanie trudne, które wymagało analizy, spojrzenia z różnych stron na tą całą sytuację. 
Zarzut, że jest się zgodnym z wyborcami jest trochę nie na miejscu chociażby z punktu 
widzenia ekonomicznego. Jeżeli, to co powiedział Starosta, że będą za chwilę podejmować 
decyzję, bo nie dostaną dotacji, bo jest zbyt mała ilość rodzących. Powiedział, że każdy z nich 
ogólnie był przeciwko zamknięciu tej sali porodowej ale ze względów społecznych. Dlatego, 
że chcą żeby powiat się rozwijał, by szedł w dobrym kierunku. Ale przychodzi taka sytuacja, 
że w pewnym momencie, w którymś zakresie działania coś staje się mniej potrzebne w tym 
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względzie, że mogą zabezpieczyć to w innych szpitalach i nie muszą wydawać sześciu 
milionów. Stwierdził, że Pan Stanisław Tadej zmienił zdanie w ostatniej chwili, oni zostali 
przy swoich zdaniach. Podjęli taką decyzję. Nie była to decyzja łatwa, ale trzeba było ją 
podjąć. 
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita powiedział żeby nie przeceniać tej decyzji, bo 
mogą ją zawsze cofnąć. Kolejna sprawa jest taka, że ta legislacja jest tak niedoskonała, że to 
spada niestety na nich. Nie są  specjalistami w sprawie szpitali, ale wiedzą, że mają bardzo 
dobry zarząd i polegają na tym, co im ten zarząd przedstawił i tak muszą robić. 
Radny Tomasz Kaczuba dołączając się do przedmówców, w imieniu własnym i posła 
Krzysztofa Paszyka, złożył wszystkim mieszkańcom powiatu chodzieskiego życzenia z okazji 
Świąt Bożego Narodzenia.                                                                                                         
Wicestarosta Mariusz Witczuk, w kontekście konsultacji i spotkań, które miały miejsce 
w poszczególnych gminach, podkreślił, że Pani Dyrektor ma podpisane porozumienia z 
trzema szpitalami - w Pile, Obornikach i Trzciance. Jako samorząd powiatowy mają 
podpisane porozumienia z samorządami. Tak, że te wątpliwości które wybrzmiewały na 
konsultacjach, dotyczące partnerstwa z sąsiadującymi szpitalami, myśli, że tymi 
porozumieniami i umowami, zostały rozwiane. 
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita stwierdził, że całkowicie do głosowania w ten,     
a nie inny sposób przekonali go hejterzy. Na czele tego hejtu stoi człowiek, który jeżeli 
zazwyczaj jest przeciwko czemuś to, to wychodzi, a jeżeli jest za czymś to, to nie wychodzi. 
I to go utwierdziło, że tak trzeba zagłosować. 

15. Zakończenie obrad.
Innych głosów nie było więc Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita złożył wszystkim 
życzenia świąteczne i wobec wyczerpania porządku obrad, o godz. 9:25 zamknął obrady IX 
sesji Rady Powiatu Chodzieskiego
   

                                                                                             Przewodniczący
                                                                                   Rady Powiatu Chodzieskiego

Marcin Kita 

Protokołowała

Maria Przygocka
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